
PROTOKOL
SB – møde mandag d. 07.03.2022 kl.17.30 -20.00

Mødedeltagere:
Jesper Brønnum, Kristine Jensen, Martin Rytoft, Rikke Nielsen, Rebecca Stelzig, Jesper
Markmann, Charlotte Poulsen, Rikke Boelskifte Knigge, Peter Lysdal, Leon Mitchell,
Afbud/udeblevet: Pernille Kaas, Martin Neergaard

Elevrepræsentanter: Zain Ul-Abideen Shah(formand), Milla Sørensen (næstformand)
Supp.: Sofie Bang

Mødet afholdes fysisk på skolen.

Forældrehenvendelser i spørgetid:

Børnehaven - status på børnehave-projektet. Hvad arbejder skolebestyrelsen med lige pt?
Formanden fremlægger udvalgsarbejdet - der er ikke en indstilling fra udvalget endnu, men den
kommer- Byrådet træffer afgørelsen i sidste ende. Dialog med Damagerskolen SB - de vil gerne
have en evt. institution ved Damager. Der opleves at være andre bedre løsninger i spil (uden at der
gåes i detaljer ved mødet).

Vikarer - følelsen af at der er mange vikartimer - dels corona og andet? Meget omskiftelighed ift.
vikarer. I dette tilfælde primært 1. klasse (ramt af opsigelse, ansættelse som endte i sygemelding, nu
vikar i fast stilling) Leon beskriver vikarsitiuationen omkring 1. klasse - særligt én af klasserne.
Der indkaldes til forældremøde i den specifikke klasse mhp. at beskrive det fremadrettede
perspektiv.

SB-56: Godkendelse af dagsorden
OK - rykke pkt. 60 til efter SB 62 (så elevrep kan gå)

SB-57: Orientering fra:
Formanden: Tages under drøftelse af øvrige punkter.
Ledelse: SFO2 har været i udbud, vi aner en forsigtig fremdrift. LMI
gennemgår det vi ved pt. ift. gravearbejde/støberi.
Opsigelse fra lærer i udskolingen - men vi ansætter i indskolingen.
Spireopstarten er lige foran os - lidt udfordrede på principper, visitation og
overlevering som ikke fungerer helt efter planen. Klassedannelse er
foretaget (ikke udskudt klassedannelse).
Holmeagerskolen får 3 spor næste år- pt. 70 elever.
Medarbejderne: Fagfordelingen er så småt igang - de store linjer på
plads. Giver dejlig ro.
Ved at finde hinanden igen efter corona - den pædagogiske weekend
kommer på det rigtige tidspunkt ift. at komme i dybden med udvikling og
faglighed.
Elevrådet: I fredags havde elevrådet arrangeret en happening ift.
byggeriet. Det gik meget godt - de små var meget engagerede.
Ros til elevrådet for deres arbejde med "bygge-projektet".



SB-58: Coronastatus – hvilke tiltag, indsatser er i gang. Hvordan ser situationen
ud på Holmeager. Herunder afgangsprøver og valgfagsprøver (8.årg.)

Vi skal stadig smitteopspore - aka skrive ud ved smittetilfælde.
9. klasse skal op i 4 obligatoriske prøver- udtræksfag overføres fra
årskarakter. 8. klasse valgfagsprøver er ligeledes aflyst.
Vi holder dog en "fiktiv" valgfagsprøve som afslutning på holdene.

SB–59: Drøftelse af indsatser i forhold til det mulige byggeri af daginstitution –
Hvad er status på den nuværende situation – og det hurtigt arbejdende
udvalg som Jesper er en del af?

Se ovenfor ifm spørgetid.
Jesper henstiller til at SB afventer en evt. indstilling fra udvalget før videre
kommunikation udadtil.

RS beskriver oplevelsen af afspærringen af området og elevrådets
happening - og det den medførte bla. på FaceBook grupper i Greve. Men
det har skabt fokus.
Jesper M. lavet et nyt skriv til forældrene - ingen SB medlemmer har
kommenteret på det - Jesper beder om SB respons. Jesper M.foreslår en
Messengergruppe istedet for på AULA.
Gennemgår sit skriv ift opgørelse af arealerne på de foreslåede placeringer.
Jesper B vil gerne have beregninger af arealer fra Jesper M. til udvalget.

Elevrådet vil også gerne bidrage med et læserbrev/klumme til Sydkysten.
SB gennemgår fremtidige tiltag.

SB-60: Valg til SB her til foråret.
Forventer de nuværende SB-rep. at genopstille – og kan/må det skrives i
det som sendes ud til forældrene.

Igangsættes efter spireopstart.
4 på valg - Martin, Pernille, Kristine, Martin. Melde ind til LMI ift ønske om
genopstilling.
Opmærksomhed på at der skal gøres plads til evt. forælder med visiteret
barn i co-teaching.

SB-61: Skolefoto. Kort info fra Pernille om hvilket firma der blev valgt – og
hvordan det skal struktureres næste skoleår.

Pernille foreslår "Mer foto". SB efterspørger pris- Pernille kontaktes.
Elevrådet påpeger, at DSE siger god for firmaet, og man kan som elevråd
søge penge til gode formål hos dem af overskuddet .
Hvis pris i orden, så er det besluttet.

SB-62: Pædagogisk weekend + featureugen i maj, v. Leon

Tema for pædagogisk weekend er Elevtrivsel og Elevmedbestemmelse -
udvikling af tiltag for det kommende skoleår. Herudover drøfter vi "den
svære samtale" mellem forældre/børn/kolleger.



Workshops præsenteres for SB mhp. aftaler om tiltag.

Featureugen - fokus på trivsel og fællesskab: Tema: Verden udenfor
Europa. Opdeling i spor - lære hinanden at kende på tværs af alderstrin og
afdelinger.

SB-63: Status på sygefravær v. RB

Coronaen ramte hårdt tidligt i 2022 - nu ved at være mere almindeligt
sygefravær. En del ferie der skal afvikles den næste tid (6. ferieuge)
"Normalisering" af vikardækningen er på vej - for langtidsfraværende, samt
almindelige fravær.
Vi har været hårdt ramt af, at pædagogisk vikarbureau ikke har kunnet
stille mandskab til langtidsfraværende lærere, samt vi har måtte afvente
afklaring ift. nogen medarbejdere.

Der afholdes sygesamtaler efter kommunens anvisninger.

SB-64: Evt. samt punkter til næste møde

26.april næste møde

Charlotte: Principmappe - retningslinjer for skolehjem samtaler mv.
Ønske om at datoer generelt ligger fast tidligere - indkaldelse og afvikling.
LMI: gennemgår oplæg til SBUU om skolebudget mv.

Næste møde:
Trafikforholdene - hvor er vi/ hvad kan SB gøre? (motiveret af elevrådet)
Rebeccas liste :-)
Principmappe - gennemgå ift. behov for revideringer. Fordeling af
principper til gennemgang.

SB-65:
Forældrehenvendelser

Ingen til SB

SB-:

SB-:


